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متن پرسش

با سلام و تحت خدمت شما: میگن حضرت مهدی (عج) ظهور کرده این ما هستیم که باید ظهور

کنیم. شما تو صوت آخرالزمان شرایط باطنی ترین بعد هستی میفرماد هر وقت حضرت مهدی عجل

االله تعالی فرجه الشریف ظهور کنند تمام افراد جبهه ی باطل رو نابود میکنند. منظورتون از ظهور

حضرت مهدی عجل االله تعالی فرجه الشریف چیه؟

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: آری! به یک معنا نور حضرت طوری به صحنه آمده که مردم معنا و تأثیر

مقاومت در مقابل استکبار را درک میکنند و قدم بعدی تعیّن آن حضرت است تا این راه به نهایت

خود برسد. موفق باشید


